

وحارس البكالوريا BACCALAUREATE SCHOOLS

Dear Parents of the Baccalaureate Students,

We would like to announce the commencement of the re-enrollment procedures for the 2025-2026 academic year, starting from **February 16th until March 23rd**. This is to ensure your child's place at our school for the upcoming academic year.

We would like to emphasize the importance of completing the re-enrollment process to give your child priority in reserving a seat before the available seats are filled.

Please note that registration for new students will open on **April 6th**. Re-enrollment for current students is not automatic..

We appreciate your continued trust in our school and look forward to a new academic year filled with success and excellence for your child.

For inquiries, please contact the Student Affairs Department or reach us at

022409966 - email student.affairs@bas.sch.ps

| Best Regar | as | | | |
|------------|----|--|--|--|
| | | | | |
| | | | | |
| | | | | |

أولياء أمور البكالوريا الأعزاء،

نعلن عن بدء إجراءات التجديد للعام الدراسي 2025-2026، ابتداعً من 16 شباط وحتى 23 آذار. لضمان مقعد طفلك في مدرستنا للعام الدراسي المقبل.

نود التأكيد على أهمية استكمال إجراءات التجديد ليكون لطفلك الأولوية في حجز مقعده قبل امتلاء المقاعد المتاحة.

علماً أنه سيتم فتح باب التسجيل للطلاب الجدد بتاريخ 6 نيسان... حيث أن تجديد التسجيل لا يتم بشكل تلقائي

نحن نقدر ثقتك المستمرة بمدرستنا ونتطلع إلى عام دراسي جديد مليء بالنجاح والتميز لطفلك.

للمراجعة مع قسم شؤون الطلبة <u>student.affairs@bas.sch.ps</u> - بريد الكتروني - 022409966

مع خالص التحيات